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Skrivelse tappade tider 
 
Många olika idrotter och föreningar har hört av sig gällande vad man kallar förlorade tider 
och vi skulle vilja att förvaltningen redogör hur många föreningar som har bokade tider 
inomhus, dvs idrottshallar, ishallar mfl, som tappat tider jämfört med föregående säsong. 
 
Vi ser detta som en effekt av pandemin där många idrotter förlorade medlemmar och aktiva. 
Under året som gått har föreningarna arbetat upp sina medlemsantal igen och står då inför 
faktum att man inte får tillräckligt med tider för att bedriva sin verksamhet som nu ligger på 
den tidigare nivån genom bra föreningsarbete. 

Det inflexibla fördelningssystemet som ligger straffar här föreningar som har en god 
verksamhet, särskilt mindre föreningar som är har en mer utsatt situation. För att få en bättre 
bild av hur denna situation har uppstått behöver vi få statistik så att vi på bästa sätt kan hjälpa 
våra föreningar att bedriva sina verksamheter.  

Fördelningssystemet är utvecklat för att minimera risk för fusk, men när föreningar hamnar i 
kläm på grund av en extrem situation som pandemin var, eller vill börja med verksamhet som 
de inte haft tidigare för barn, så fungerar systemet motverkande och hindrar Stockholms 
föreningsliv från att utvecklas. Det i sin tur leder till färre aktivitetstillfällen för Stockholms 
barn och unga. Alla förlorar. 

Med anledning av detta vill vi uppdra åt idrottsförvaltningen att redogöra för följande: 

1. Hur många föreningar som har bokade tider inomhus, dvs idrottshallar, ishallar mfl, 
som tappat tider jämfört med föregående säsong. 

2. Redogöra för hur förvaltningen arbetar för att minimera risken för föreningar hamnar i 
kläm vid extrema situationer.


